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Ärende 4 Verksamhetsberättelse 2022 

 

Vi kan konstatera att nämndens utfall för 2022 är -283,5 miljoner kronor, men en 

verksamhetsberättelse består inte endast av kronor och ören. Det är också ett kvitto på hur 

kommunen har klarat sina mål och därmed hur skattepengarna har använts. Därför är det synd att 

endast ett av åtta nämndmål har nått god måluppfyllnad. Tyvärr bidrar inte nämnden i godtagbar 

utsträckning till att kommuninvånarna är trygga. 

 

Nu är det viktigt att nämnden fortsätter verka för att de mått som inte nått sina målvärden ska 

förbättras. Vi står bakom många av de åtgärder som presenteras. Exempelvis stödjer vi fortsatt 

kompetensutveckling i bemötande för medarbetarna inom daglig verksamhet. Vi tror på en 

intensifiering av arbetet med att kartlägga trygghetsfaktorer och upprättande av 

genomförandeplaner.  

 

Svarsfrekvensen gällande feriepraktiken har varit låg vilket vi har påpekat tidigare. Det är därmed 

svårt att dra generella slutsatser och resultaten bör givetvis tolkas med varsamhet. Vi ser fram emot 

att enkätundersökningarna genomförs av förvaltningen för att nå en högre svarsfrekvens. 

 

Avslutningsvis är det centralt att förbättra genomströmningstakten i svenska för invandrare (sfi). 

Det är av stor vikt att eleverna klarar av sina SFI-studier med fokus på varje individs utveckling, 

tydliga slutdatum för kurserna samt ett aktivt arbete med elever som har extra behov.  

 

Vi kommer att fortsätta bevaka dessa frågor och lägga fram förslag som kan förbättra resultaten.  
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